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PROCES — VERBAL 
ŞEDINŢA EXTRAORDINARĂ  DE iNDATĂ  

18.05.2022 

incheiat astăzi, 18.05.2022, ora 16.30 în cadrul şedinţei extraordinare de indată  a Consiliului local al 
Municipiului Tecuci, care se desfăşoară  la Casa de Cultura — Sala Studio. 

Şedinţa Consiliului Local de astăzi este Inregistrată  audio-video. 
Dl. Secretar General Borşan George — " Bună  ziva incepem şedinţa extraordinară  de 1ndată  cu un singur 

proiect de hotărâre pe ordinea de zi, stabilit iniţial, insă  datorită  faptului ca domnul Voinea I. lipşeste, care a fost 
ales preşedinte de şedinţă  pe următoarele trei luni, completăm ordinea de zi cu un priect de hotărâre pentru 
alegerea unui preşedinte de şedinţă  pentru şedinţa de astăzi. Drept pentru care solicit să  supunem dezbaterii şi 
votului dumneavoastră  proiectul de hotărâre pentru alegerea unui preşedinte de şedinţă, pentru astăzi, urmând ca 
preşedintele de şedinţă  ales să  continuie ordinea de zi. Vă  rog să  faceţi propuneri." 

Dl. Câmpanu T. — " Propun preşedinte de şedinţă  pentru astăzi pe domnul Ursulică  Constantin." 
Dl. Secretar General Borşan George — " Mai sunt şi alte propuneri? Atunci votăm. " 
Se Inregistrează  15 voturi "pentru" şi 2 abtineri (Birzu S. i dl.Leonte I.) iar i dl Ursulică  C.nu participă  

la deliberare." 
Dl. Preşedinte de şedinţă  dl. Ursulică  C. — " Dau cuvântul domnului Secretar să  facă  prezenţa." 
Dl. Secretar General Borşan George - face prezenţa 1n ordine alfabetică  astfel: airzu S.- prezent; C1mpanu 

T. — prezent; Drăgan 0.C. — prezent; Dumbravă. A.R. — prezent; Grama F..I. — prezent; Istrate D. — P`rent; 
Leonte I. — prezent; Miron C.N.- prezent; Miron- Dumitrescu D.D - prezent; Paraschiv M.M.- prezent; Pascal R. 
—prezent; Pădure A.L. — prezent, Pelin E.D.- prezent; Radu G.B.- prezent, Radu V. — prezent; Sandu A.-prezent, 
Susanu B.B. — prezent, Ursulică  C.- prezent şi Voiea I. - absent motivat." 

Din numărul total de 19 consilieri locali In funcţie sunt prezenţi 18. Este cvorum, şedinţa poate să  
Inceapă." 

Dl. Preşedinte de şedinţă  dl. Ursulică  C. — " Domnulele Primar vă  rog frumos să  ne prezentaţi ordinea de zi 
propusă." 

Dl Primar — dă  citire Dispoziţiei de convocare nr. 428 / 16.15.2022, cu următoarele proiecte de hotărâre: 
1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare de indată  din: 12.05.2022. 
2. Proiect de hotărâre nr. 66/16.05.2022 privind aprobarea Bugetului iniţial centralizat e venituri şi 

cheltuieli şi a Programului e investiii publice pe grupe e investiii şi surse e finanţare al U.A.T. Municipiului 
Tecuci, pe anul 2022. 

Se supune la vot ordinea de zi in forma propusă. 
Se Inregistrează  unanimitate de voturi "pentru" . 
Dl. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. — " Trecem la punctul 1 al ordinil de zi:"Adoptarea procesului — 

verbal al şedinţei extraordinare de indată  din 12.05.2022." 
Dl.Preşedinte de şedinţă, Ursulică. Constantin.- dă  citire primului punct. 
Se supune la vot procesul-verbal al şedinţei extraordinare de indată  din: 12.05.2022. 
Se Inregistrează  13 voturi „pentru" şi 5 „abţineri"(dl.ampanu T., dl.Grama F.I., dl.Leonte I., Miron C.N., 

Miron Dumitrescu D.D.) - intrucât aceştia au lipsit la şedinţa din 12.05.2022. 
Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 66/16.05.2022 privind aprobarea 

Bugetului iniţial centralizat e venituri şi cheltuieli şi a Programului e investiii publice pe grupe e investiii şi 
surse e finanţare al U.A.T. Municipiului Tecuci, pe anul 2022. 

Dl. Preşedinte de şedinţă, Ursulică. C. — dă  citire proiectului de hotărâre. 
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Dl.Pascal R.- " Două aspecte aş dori să punctez aici, am văzut propunerea de buget trimisă din nou, am 
regăsit din nou acel imprumut prins in cadrul bugetului, acel imprumut care noi nu am fost niciodată de acord cu 
el, şi drept urmare ne-aţi acţionat in instanţă, sunt două procese pe rol la cele două amendamente facute, 
dumneavoastră domnule primar aţi acţionat 1n instanţă consilierii, un proces şi Instituţia Prefectului pentru 
legalitatea celor două amendamente. Astăzi nu am mai făcut nici un amendament la acest proiect de buget, vreau 
să vă spun că noi nu o să votăm niciodată acest buget cu imprumut In el, suntem de acord cu ce buget propuneţi 
dumneavoastră, indiferent pe ce capitol vreţi să mutaţi banii, cum vreţi să mutaţi banii, ştim foarte bine că 
bugetul este al Primarului şi Primarul vine cu el 1n fata Consiliului Local spre aprobare." 

Dl.Primar — " Bugetul, stimate coleg este al Municipiului Tecuci." 
Dl.Pascal R. - " Bugetul este al Primarului Impreună cu instituţia pe care o conduce dar noi putem să 

formulărn amendamente sau să avem mici observaţii la el. După cum ştiţi iar aici in sală domnul Wirzu este 
expert contabil, sunt oameni care au afaceri dintre colegii consilieri, robor a ajuns la 5,5 se Indreaptă spre 7 iar 
spre sfârşitul anului se va duce spre 10%, noi ne ducem cu un Imprumut, indiferent cum va fi se actualizează la 
indicele robor la 3 luni de zile, ne ducem cu acest lmprumut păgubos iar atâta timp cât nu vreţi să identificaţi o 
altă soluţie să venim să scoatem acest Imprumut din buget, să venim cu altceva nu putem să fim de acord cu 
acest imprumut, asta o dată. Doi — noi am votat o dată acest buget, aşa cum 1-am votat din punctul nostru de 
vedere este perfect valabil cu cele două amendamente, pe care aceste amendamente Instituţia Prefectului se va 
pronunţa." 

DI.Primar — "Cum este perfect valabil dacă avem adresa de la ANAF pe care v-am prezentat-o în care 
bugetul nu a fost inregistrat, iar acele amendamente pe care le-aţi făcut dumneavoastră sunt ilegale." 

Dl.Pascal R —" Eu nu cred că acele amendamente sunt ilegale, dumneavostră nu ştiu ce aţi făcut dar nu aţi 
ţinut cont de nici un amendament nici la ultima rectificare de anul trecut i aţi tras 14 miliarde din Imprumut fără 
să tineţi cont de amendament, i nu ştiu dacă este aşa cum spuneţi dumneavoastră. Noi nu vom vota niciodată 
acest buget cu Imprumutul in el, identificaţi o altă oportunitate i o altă soluţie de finanţare să scoateţi 
imprumutul din buget i noi ne intâlnim i mâine şi poimâine i votăm bugetul." 

DI.Primar — " Domnul consilier, nu vă supăraţi pe mine, acest imprumut a fost făcut tocmai de către colegii 
dumneavoastră, consilieri P.S.D., dumneavoastră ce Incercaţi acuma să spuneţi, este In felul următor: o hotărâre 
de Consiliu local votată de fostul Consiliu local nu este in vigoare la momentul acesta." 

DI.Pascal R. — " Hotărârea de Consiliu local este in vigoare." 
DI.Primar — " Durrmeavoastră Imi spuneţi acum, domnule renunţaţi la acest imprumut, eu vă intreb cine 

plăteşte penalităţile acestui imprumut i renunţăm la imprumut, căci imprumutul nu este făcut de mine, nu este 
făcut de dumneavoastră, In afară de domnul Cimpanu pe care dumnealui 1-a votat, aşa este domnule Cimpanu? 
Atunci era bun, acum nu mai este, s-a schimbat primarul." 

Dl.Cimpanu T.- Da, aşa este." 
DI.Pascal R. — " Nu are nici-o legătură ce s-a intâmplat 1n 2020 cu ce avem acum, hotărârea este legală iar 

dumneavoastră ca Primar trebuie să o puneţi 1n aplicare, nimeni nu vă spune când s-o aplicaţi, că o aplicaţi Intr-o 
lună, două, cinci luni, nimeni nu vă spune că hotărârea de Consiliu local trebuie aplicată imediat. V-am intrebat 
anul trecut, in fiecare lună, domnule Primar cine a semnat acel contract, când a fost semnat acel contract, domnul 
Hurdubaie aşa aţi spus de fiecare dată, era bine să ne aşezăm la o masă, să găsim o soluţie corectă, anul trecut pe 
vremea aceasta nu era problema cu roborul, când aţi semnat dumneavoastră contractul de imprumut." 

DI.Primar — " L-am semnat când a venit o hotărâre definitivă şi irevocabilă a instanţei, ştiţi foarte bine şi 
dumneavoastră că orice hotărâre definitivă şi irevocabilă a unei instanţe de judecată trebuie pusă in aplicare. 

Am fost singurul care a contestat acel Imprumut pe vremea când dumneavoastră făceaţi campanie Impotriva 
P.S.D.-ului. Dumneavoastră ce spuneţi acum — domnule nu votăm bugetul fără imprumut. Eu am făcut acele 
amendamente ilegale? Pe care inclusiv Instituţia Prefectului, a observat că sunt ilegale, inclusiv ANAF-ul nu a 
putut Inregistra bugetul." 

DI.Pascal R. — "Am făcut adresă către Instituţia Prefectului şi am şi răspuns pe el, aţi trimis un buget fără 
să aplicaţi in primă fază cele două. amendamente. " 

Dl.Primar — " V-am spus şi in sedinţă, să aveţi mare grija cu aceste amendamente pentru că sunt ilegale. 
Aceleaşi lucruri a spus şi ANAF-ul i Prefectul şi totuşi le-aţi votat. " 

Dl.Pascal R. — " Dar nu hotărâţi dumneavoastra dacă sunt ilegale sau nu. Hotărăşte Instituţia Prefectului." 
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Dl.Primar — " Ne jucăm cu viitorul Tecuciului căci vom rămâne fără bani de salarii, persoanele cu handicap 
nu vor mai avea bani nici insoţitorii şi vor rămâne şi fără bani de medicamente, copii nu-şi primesc bursele, 
şcolile nu primesc bani, investiţiile sunt blocate. 0 să ne trezim şi la scoala 10 şi la Elena Caragiani şi peste tot 
unde avem fonduri europene, căci deja ne-au trimis facturi la plată şi nu le-am mai plătit. 0 să rămânem in 
situaţia în care inclusiv iluminatul public nu o să-1 putem plăti. Vodafonul este taiat pentru că nu am mai plătit 
telefonul." 

Dl.Pascal R. — " Utilizaţi 1/12, puteţi să funcţionaţi cu 1/12." 
DI.Primar — " Dtunneavoastră vă auziţi? Noi nu Incasăm cotele defalcate, ştiţi ce Inseamnă cote defalcate?" 
Dl.Pascal R. — " Scoateţi Imprumutul din buget şi mâine ne Intâlnim şi votăm bugetul." 
Dl.Primar — "Asta este penultima Incercare, săptămâna viitoare o să mai facem incă o şedinţă, vă spun 

sincer dacă nici săptămâna viitoare nu o să avem buget o să vă fac plângere penală la toţi pentru abuz in serviciu, 
dumneavostră vă bateţi joc nu de mine ci de un oraş intreg. Aţi spus mai devreme să plătim 1/12 păi dacă noi nu 
Incasăm cotele defalcate de la ANAF." 

DI.Pascal R. — " Bugetul dumneavoastră este compus din mai multe componente." 
Dl.Primar — " Veniţi să dicutaţi nu cu mine ci cu aparatul de specialitate să vedeti câţi bănuţi mai avem in 

cont, căci noi icasăm din cotele defalcate un cuantum foarte mare de bani, care din momentul 1n care nu avem 
aprobat bugetul, nu-1 mai primim, asta Incerc să vă. explic. In cont probabil că mai avem 2-3 miliarde, in funcţie 
de ce incasăm zilnic, dacă dumneavoastră imi spuneţi cum plătim salariile la funcţionarii publici, la poliţia 
locală, la persoanele cu handicap, nu am nici-o problemă. " 

DI.Pascal R. — " Nu avem nimic cu poliţia locală, cu instituţiile subordonate, cu şcolile, avem cu bugetul 
cu care veniţi dumneavoastră In faţa noastră, scoateţi imprumutul din buget i noi votăm ce imprumut vreţi 
dumneavoastră." 

Dl.Primar —" Dumneavoastră aveţi impresia că ne jucăm aici cu actele contabile, ia imprumutul scoate 
imprumutul, trebuia să vă certaţi la momentul respectiv cu cei de la P.S.D care au făcut acest imprumut. Dar in 
campania electorală nu am văzut pe unul care să spună ceva de imprumut, singurul care s-a opus la acest 
imprumut am fost eu, care am sesizat Instituţia Prefectului şi mi-a dat dreptate i a atacat i in instanţă." 

DI.Pascal R. — " V-a dat dreptate pe avizul de legalitate al documentelor transmise la Prefectură. Aşa este 
domnule Secretar?" 

Dl. Secretar General Borşan George — "S-a contestat." 
Dl.Pascal R. — " Prefectura a contestat o hotărâre de Consiliu Local." 
DI.Primar —" 0 să dau numele dumneavoastră cu tot cu număr de telefon i o să trimit asistaţii sociali, 

persoanele cu handicap la fiecare dintre dumneavoastră acasă." 
D-na Paraschiv M.M. —" Nu aveţi voie." 
Dl.Primar —" 0 să am voie doamnă, căci vă bateţi joc de un oraş intreg, să le spuneţi oamenilor de ce nu 

continuăm lucrările de asfaltare, căci dintr-un an jumătate de mandat un an de zile bugetul a fost blocat de 
dumneavoastră, anul trecut la fel aţi făcut şi nu vă bateţi joc de mine ci de un oraş intreg." 

Dl.Preşedinte de şedinţă, Ursulică C.-" Tecuciul trebuia să fie asfaltat de acum doi ani şi jumătate, nu să 
plângă tecucenii la Primărie că nu este asfalt la Tecuci. Noi vrem asfalt, veniţi cu soluţia, fără imprumut, nu 
vreau să indatorez pe nimeni." 

DI.Primar — "Eu vreau să avem buget funcţional, să facem treabă, faptul că dumneavoastră aţi votat un 
imprumut, nu imi spuneţi mie să caut soluţii la imprumul votat de către dumneavoastră," 

Dl.ampanu T. — Nu lucrez la Primărie să caut soluţii." 
Dl.Primar — " Sunteţi ales local." 
DI.Leonte I. - " 0 să fac un scurt istoric a hotărârii de Consiliu local privind imprumutul. Colegii consilieri 

de la U.I.P.T la data respectivă nu erau interesaţi de ce se intămplă in Tecuci, probabil nu erau prin zonă pe aici 
şi am o singură Intrebare dacă acest buget, acea hotărâre pe care noi am contestat-o şi era aprobat bugetul, 
admitem că nu era contestată hotărârea de consiliu prin care s-a aprobat 1n Consiliul Local de atunci 
Imprumutul se lua, se derula, nu ajungeam la acelaşi robor de astăzi ? " 

DI.Presedinte de sedinta Ursulica C.- " Da, dar aveam străzile asfaltate, nu ca acuma." 
Dl.Leonte I. - " Fostul primar a scos la licitaţie lucrările aferente valorii Imprumutului şi au fost adjudecate 

de o firmă." 
Dl.Primar — " Noi am făcut licitaţie cu 1 milion de euro mai ieftin." 
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DI.Leonte I. - " Orice credit poate fi renegociat, refinanţat, In funcţie de situaţie, banuiesc că cei care au 
gestionat licitaţia nu au pus condiţii din acestea, nu se refinantează, nu se renegociază, căci la dumneavoastră ne 
putem aştepta la orice." 

Dl.Grama F.I — " Poate fi şi inchis, nu-i aşa?" 
Dl.Preşedinte de şedinţă Ursulică C. - " imprumutul când a fost plămădit de Hurdubaie, Intrebaţi 

specialiştii, a fost facut cu cap, este şansa dumneavoastră să asfaltaţi Tecuciul, rămâneţi in istorie, noi nu vă 
lăsăm? noi nu suntem de acord pe datorie, atât, nu daţi vina pe domnul preşedinte Fotea." 

DI.Leonte I.- " Suntem de acord cu Imprumutul —P.N.L —ul, cu o singură condiţie, 1ntreg aparatul finanţat 
din bugetul local să fie restructurat şi din restructurare să se acopere restituirea creditului." 

Se supune la vot proiectul de hotarare. 
Se Inregistreaza 8 voturi „pentru" ( d1.11irzu S., d-na Dumbravă A.R., dl.Leonte I., dl.Pelin E.D., dl.Radu 

G.B., dl.Radu V., dl.Sandu A., dl.Susanu B.B.) i 10 „abţineri"(dl.ampanu T., dl.Drăgan 0.C., dl.Grama F.I., 
dl.Istrate D., dl. Miron C.N., dl. Miron-Dumitrescu D.D., d-na Paraschiv M.M., dl.Pascal R., dl.Pădure A.L., 
dI.Ursulică C.) 

Dl. Preşedinte de şedinţă, Ursulică C. — " Proiectul de buget in forma actuală a picat. Mulţumim, o zi 
bună. !, 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces - verbal. 

Preşedinte şeită, 	 Secretar General U.A.T. Municipiul Tecuci 
Ursulică 	'n 	 George Lucl,an Borşan 
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